
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. februar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 593
Ministeren bedes kommentere artiklerne "Fåreavler meldt for vanrøgt fire år i
træk" og "Meldt for mishandling af får", der blev bragt i Frederiksborg Amts Avis
den 1. februar 2011, og oplyse, om ministeren er enig med formanden for Den
Danske Dyrlægeforening, Arne Skjoldager i, at der ikke er nok ressourcer hos
politiet til at varetage arbejdet med dyreværnssager?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marlene.Harpsoe@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand

1/1

Retsudvalget 2010-11
REU alm. del Spørgsmål 593
Offentligt


		Folketingstidende
	2011-03-08T10:32:55+0100
	Danmark
	Folketinget - Folketingets administration
	Publishing




